



Product Name : **OTO Foot Hugger 足精靈**
(Model No. FH-62)



Features

- Air and roller massage create a wrap-around effect for feet, stimulating reflexology points of soles for well-being
提供腳部氣壓及滾輪按摩，同時刺激腳部穴位，達致保健效果
- 3 Auto Massage Programmes
3 個自動按摩模式
- 2 Roller Massage Modes
2 個滾輪按摩模式
- Heat Therapy helps improve blood circulation
溫熱按摩有助促進血液循環
- Changeable cloth cover for easy cleaning
可更換布套，清潔衛生
- 2 Colours for selection: Mint Green / Ocean Blue
2 種顏色選擇：薄荷綠 / 海洋藍



Product Name : **OTO Handy Spa 輕盈腰背鬆**
(Model No. HS-900)



Features

- **Wireless massager**
無線按摩器
- **Kneading massage for different parts of the body**
為全身不同的部位提供揉捏按摩
- **Heat Therapy helps improve blood circulation**
溫熱按摩有助促進血液循環
- **Handy, easy-to-grip and light weight**
輕巧及設有手柄位，方便攜帶
- **Rechargeable with lithium battery**
鋰電池充電



HKU SPACE 校友會永久會員優惠

During the promotion period, HKU SPACE ALUMNI Life member can enjoy the following special offer for OTO Foot Hugger (HS-62) & Handy Spa (HS-900):

優惠期內，HKU SPACE 校友會永久會員可以優惠價購買 OTO 足精靈(FH-62)及輕盈腰背鬆(HS-900):

OTO Foot Hugger 足精靈 (Model No. 型號: FH-62)

Retail price零售價: HK\$2,680

Special price優惠價: HK\$2,144

OTO Handy Spa 輕盈腰背鬆 (Model No. 型號: HS-900)

Retail price零售價: HK\$1,480

Special price優惠價: HK\$1,184

Terms and conditions:

1. Offer is valid until 31st October 2018.
2. Offer cannot be used in conjunction with other special promotions, great offers or discounted coupons.
3. Offer is available at OTO showrooms in Hong Kong only (excluding consignment counters at department stores).
4. Only HKU SPACE ALUMNI Life member is eligible for the offer. Please present HKU SPACE ALUMNI Life Membership Card before payment.
5. This offer is neither refundable nor exchangeable for cash.
6. In case of dispute, OTO reserves the right to make the final decision. OTO reserves the right, at any time without prior notice, to change the above terms and conditions.

優惠條款及細則：

1. 優惠有效日期至2018年10月31日。
2. 優惠不能與任何特別推廣、其他優惠或折扣優惠券同時使用。
3. 優惠只適用於OTO香港之專門店(百貨專櫃除外)。
4. 優惠只適用於HKU SPACE校友會永久會員，付款時請出示HKU SPACE校友會永久會員卡方可享有此優惠。
5. 優惠不可退還款項或兌換現金。
6. 如有任何爭議，OTO保留一切最終決定權，並有權更改以上之條款及細則而不作另行通知。